
Sognefogedparkens grundejerforening 
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 2. september 2015 

Tilstede: Erik Molnit, Anders Holleüfer, Flemming Olesen, Kim Pedersen, Henrik Fjordager & Mads Blume 

Dagsorden: 

1. Svar på E-mail henvendelse: 

 

Vi i bestyrelsen fik snakket omkring vore holdninger og reglerne omkring parkering. 

Da bestyrelsen tidligere er blevet kontaktet på mail omkring et arrangement på det grønne 

område. Og en utilfreds beboer på Blåbærvej omkring parkeringsforhold i forbindelse med dette 

arrangement. 

Beboeren er blevet svaret på mail. 

 

 

 

2. Status på petanque bane: 

 

Bjarne vores gartner er godt i gang, han er dog blevet lidt forsinket, men vi forventer den er færdig 

ultimo oktober. 

 

Der er indkøbt bordbænk sæt, 2 stk. i alt som bliver boltet fast ved de nye fliser ved petanque bane 

og legepladsen. 

 

Vi har modtaget 20.000kr. af Stevns brandfond til den nye petanquebane. 

Og Nordea fonden har været så flinke at gi 10.035 kr. 

 

Virkelig godt arbejde Erik  

 

 

3. Status på vejbump 

Jon har ikke fået svar fra kommunen endnu. 

 

4. Legepladsen: 

Legepladsen har fået 1. eftersyn og er blevet olieret. 
 
Dokument omkring sponsorater er blevet lavet færdigt. 
 



5. Økonomi: 

 

Der mangler stadig 7 herboende at betale kontingent, disse bliver rykket nu personligt. 

Der er også 5 af de tomme grunde som mangler at betale, her forsøger IGEN at kontakte ejerne 

personligt. 

 

Flemming rykker nu IGEN for betaling. 

 

6. Næste møde / mødestruktur: 

 

Vi mødes den 25. NOV 2015 kl. 1900, hos Mads, Brombærvej 36 

 

7. Evt.: 

 

Vi afholder en indvielse af petanque bane når denne er helt færdig. 

 

Der har været forslag om en FACEBOOK GRUPPE som en form for nabohjælp eller andet. Denne er 

blevet oprettet og vi anbefaler man går ind og tilmelder sig. Se på hjemmesiden: 

www.buskparken.dk 

 

 

http://www.buskparken.dk/

